
Zápisnica 

zo zasadnutia Komisie športu pri MsZ v Trenčíne, konaného dňa 02. mája 2023 

 

Prítomní:    

 

JUDr. Martin Smolka, predseda  

Ing. Drahoslav Bočák, člen 

Mgr. Miroslav Priehoda, odborník pre šport 

Ľubomír Horný, odborník pre šport 

Mgr. Viliam Čacho, odborník pre šport 

Ing. Jana Barnová, garant komisie 

Bc. Katarína Kubíková, garant komisie 

 

   

P R O G R A M :     

1. Privítanie. 

2. Rozdelenie dotácií na rok 2023 navýšenie o 20%- info 

3. Športovec roka – informácia o príprave 

4. Mestská florbalová liga – prezentácia  

5. Rôzne 

6. Záver 

 

 

K bodu č. 1 

 

Zasadnutie komisie viedol predseda komisie JUDr. Martin Smolka. V úvode privítal 

prítomných a oboznámil členov komisie  s programom zasadnutia. Zasadnutie komisie sa 

uskutočnilo aj s účasťou hostí: p. Peter Klapita, p. Michal Prno (florbalový klub AS Trenčín) 

a p. Tomáš Vavro (TJ Štadión Trenčín). Predseda komisie navrhol zmenu programu a to presun 

bodu 4. „Mestská florbalová liga - prezentácia“ na miesto bodu 2. „Rozdelenie dotácií na rok 

2023 o 20 % - info“ a presun bodu 5. „Rôzne“ na miesto bodu 3. „Športovec roka – informácia 

o príprave“. 

 

Komisia odsúhlasila  zmenu programu zasadnutia:  

Za:  5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

 

K bodu č. 4 

 

• p. Prno predstavil projekt Trenčianskej florbalovej ligy florbalový klub AS mesta Trenčín.  

V tomto projekte sa jedná sa o florbalovú ligu amatérov od 15 rokov.  

➢ Prvý krok tohto projektu bude to, aby urobili ligu pre Trenčanov a blízke okolie, pre 

ľudí, ktorí majú záujem športovať. Za jednu sezónu bude uskutočnených 8 až 10 kôl. 

Chcú to rozbehnúť  od septembra potom už na stálo. Jedná sa zhruba o 160 ľudí, 

ktorí sa stretnú na ostrove počas jedného víkendu.  



➢ Druhý krok bude zapojiť rodinných príslušníkov, partnerov, deti v rámci toho 

florbalového dňa. Vytvoriť pre nich projekt, ktorý by zaujal celé rodiny – animačný 

program pre nich rôzne aktivity skákacie hrady, kurzy pre ženy a podobne. 

➢ Tretí krok bude posunúť nejakú zásadnú časť rodinám, ktoré to potrebujú. Či už majú 

v rodine nejaké hendikepované dieťa alebo podobne. 

 

• p. Klapita - komunikácia ohľadom tohto projektu bude prebiehať cez facebook a instagram 

a  tadiaľto sa bude organizovať celý projekt v spolupráci AS Trenčín. 

Chcú urobiť banery, ktoré budú na každom rohu na tom podujatí, na ktorých budú zverejnení  

aj partneri tohto podujatia. 

 

Pýtal sa, či by mesto Trenčín malo záujem  o takúto dlhodobú spoluprácu a nefinančnú 

pomoc s marketingom na webovej stránke mesta Trenčín, prípadne  prezenty mesta Trenčín, 

ktoré by boli použité na ceny pre najlepších hráčov – tričká, perá a pod. Zaujímal sa tiež, či 

by sa akcie zúčastnil aj primátor mesta alebo predseda komisie športu, ktorí by podujatie 

otvorili. 

 

Komisia podporuje projekt: 

  „Trenčianska florbalová liga“ marketingom cez informačné kanály mesta Trenčín, 

prípadne poskytnutím cien pre najlepších hráčov. 

Za:  5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

Pán Klapita predstavil ďalší plánovaný projekt „Letná florbalová tour“. Jedná sa o  

jednodňový turnaj v spolupráci so Slovenským zväzom florbalu v spolupráci s AS Trenčín, 

ktorý by sa mal konať dňa 15. 7. 2023. Chcú to spraviť vonku. Potrebujú povolenie na 

hudbu, mikrofón, zabezpečiť vodu pre súťažiacich. P. Smolka informoval, že je potrebné  

sa dohodnúť s útvarom kultúry a útvarom mobility, aby sa vedel zosúladiť termín 

s prípadnými inými akciami, či vystúpeniami a tiež s dodávkou elektrickej energie 

a podobne.  

 

K bodu č. 5 

 

• P. Vavro prišiel predstaviť novým členom komisie jednak seba a jednak aktivity klubu TJ 

Štadión Trenčín. Predstavil tiež projekt 3x3 basketbal, ako olympijský šport, že pokračujú 

v trénovaní basketbalu novou formou a v nedeľu už mali prvý turnaj. Mal otázku ohľadne 

navýšenia dotácií o 20 % a tiež  prečo nedostali na projekt 3x3 basketbal dotáciu. Pán 

Smolka vysvetlil, že pod pojmom „projekt“ sa rozumie jednorazová akcia, ktorá trvá 1-2 dni 

ale 3x3 basketbal je činnosť a súťaže, kde sa prideľuje dotácia na činnosť, ktorú vlastne 

dostali a ktorá im bude v najbližšom období navýšená o 20 %. 

 



• Pán Smolka oboznámil členov komisie so žiadosť firmy Your LOX s.r.o. Pekárska 14/160 

Trnava o záber miesta pre smart skrinky LOX. Jedná sa o smart skrinku umožňujúcu 

prenájom športových pomôcok pomocou appky, priamo na mieste. 

 

Benefity LOXov: 

- zvýšenie kvality života občanov 

- dáta o využívaní LOXov 

- inteligentné rozšírenie verejných športovísk 

- merateľná podpora ESG štandardov 

 

Komisia odporúča: 

 schváliť umiestnenie smart skriniek LOX  v meste Trenčín. 

Za:  5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

K bodu č. 2 

 

Ohľadom rozdelenia dotácií na rok 2023, ktoré boli  navýšené o 20 % podal p. Smolka 

informáciu, že budú vypracované dodatky k zmluvám o navýšení sumy o 20 %, všetkým 

subjektom, ktorým bola pridelená dotácia na r. 2023. 

 

K bodu č. 3 

 

Pán Smolka informoval, že prípravy na akciu „Športovec roka 2022“  prebiehajú 

v plnom prúde. Nominovaní športovci už obdržali pozvánky.  Miesto konania slávnostného 

udeľovania cien bude v  átrium pod mestskou vežou dňa 12. 5. 2023 o 17.00 h  a recepcia sa 

uskutoční v sobášnej sieni MsÚ Trenčín. 

 

 

K bodu č. 6 

 

Po prerokovaní všetkých bodov  sa predseda komisie poďakoval prítomným za účasť  

a zasadnutie ukončil. 

 

Budúce zasadnutie komisie sa uskutoční dňa  06. 06. 2023 o 14.00 hod. 

 

 

 

 

                                                                                                         JUDr. Martin Smolka 

             predseda komisie    

 

 

Zapísali: Ing. Jana Barnová, Bc. Katarína Kubíková 

dňa: 09. 05. 2023    



 Uznesenie č. 5/2023 

                        zo zasadnutia Komisie  športu pri MsZ v Trenčíne, 

                                   konaného  dňa 02. mája 2023 

 

 

 

 

 

Komisia podporuje projekt: 

  „Trenčianska florbalová liga“ marketingom cez informačné kanály mesta Trenčín, 

prípadne poskytnutím cien pre najlepších hráčov. 

Za:  5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

 

 

Komisia odporúča: 

 schváliť umiestnenie smart skriniek LOX  v meste Trenčín. 

Za:  5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

 

 

 

 

                                                                                    JUDr. Martin Smolka 

               predseda komisie 

 

 

 

 

 

 

 

 


